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Inleiding 

Sigrid’s Garden is een ontmoetingsplek voor iedereen die met kanker te maken heeft. De 

missie van Sigrid’s Garden is een veilige, warme en gezellige plek te creëren voor onze 

gasten. Wij willen dit doen door veel persoonlijke aandacht te schenken aan onze 

inloopgasten en hen inspirerende  en ontspannende activiteiten aan te bieden. Wij zijn 

onafhankelijk en werken alleen met vrijwilligers. Wij ontvangen geen overheidssteun en het 

inloophuis wordt gefinancierd door onze donateurs en sponsoren. 

Ontwikkelingen van de organisatie 

Als gevolg van de ontwikkelingen van de corona epidemie in het land, is het jaar 2021 een 

lastig jaar geweest. Vanwege de voortwoekerende epidemie waren we genoodzaakt het 

inloophuis wederom gedurende 2 periodes te sluiten door de afgekondigde lockdowns. 

Bovendien waren veel gasten, ook toen het inloophuis wel open kon zijn huiverig om er te 

komen vanwege het besmettingsgevaar, hoewel we in het inloophuis steeds alle richtlijnen 

en maatregelen in acht genomen hebben. Maar onze kwetsbare gasten waren, begrijpelijk 

zeer voorzichtig. Gelukkig kwamen er vaccins beschikbaar gedurende dit jaar en werd de 

situatie wat gemakkelijker. In november kwam  weer een lockdown, gelukkig de laatste.                                                                    

Er was dit jaar weinig eer te behalen voor alle gastvouwen. Wel werd er veel achterstallig 

onderhoud gepleegd, de lijst met telefonische contacten van 2020 werd weer geactiveerd  

een op een gesprekken en activiteiten werden weer gerealiseerd en de vergaderingen 

werden steeds per Zoom gehouden. 

We hebben in2021 om diverse redenen, afscheid genomen van 6 gastvrouwen en we 

hebben er 5 verwelkomt in het team. In oktober hebben we ook afscheid moeten nemen van 

de vrijwilligers coördinator omdat ze geroepen werd door de politiek. Ze is inmiddels 

gemeenteraadslid in Coevorden.  In november hebben we gelukkig een nieuwe vrijwilligers 

coördinator verwelkomd. Tevens hebben we afscheid moeten nemen van onze secretaris 

per 31 december. De bezigheden als secretaris waren niet meer te combineren met haar 

zeer drukke baan. 

Er was in september een heel gezellig teamuitje en we hebben het jaar toch kunnen afsluiten 

met een eindejaar diner voor het hele team. 
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Activiteiten  en   PR 

In 2021 waren er niet  erg veel activiteiten in het afgelopen jaar.                                                                    

In de zomer was er de actie van Eveline van der Werf, die op de fiets alle inloophuizen in 

Nederland een bezoek bracht. Ze is in Sigrid’s Garden uitbundig onthaald en er was een 

goede Pr campagne bij.                                                                                                                       

Het Stenden College heeft nog een High Tea voor onze gasten verzorgt en er is een 

fotografie workshop georganiseerd.                                                                                                                                            

Er was BHV-scholing voor de gastvrouwen.  De meesten hebben nu een BHV diploma. 

Tijdens de lockdown is er wel weer een op een contact geweest met onze gasten, 

gesprekken, en als activiteit steenschilderen.                                                                                                          

De coördinatoren en de gastdames hebben gedurende de lockdowns hun best gedaan op 

Social Media om Sigrid’s Garden onder de aandacht te brengen. 

Financiën  

Tijdens de coronaperiode kregen we van KWF de ingrijpende mededeling dat de zo bekende 

Samen-loop-voor-Hoop inmiddels was afgeschaft. Dat dat een zware beslissing was voor 

veel inloophuizen, was ook bij KWF bekend, en daarom werd de actie “huis in Actie” gestart. 

Hiermee moesten de inloophuizen de gederfde inkomsten door de afschaffing enigszins 

compenseren. Het was een forse klus. Er was ook wel PR bij, maar het is in deze contreien 

niet gemakkelijk om met zo’n actie heel veel geld op te halen. Wij betreuren deze afschaffing 

zeer. Er zijn plannen voor uitbreiding van de statiegeld-  en marktacties en we trachten 

nieuwe mogelijkheden aan te boren. De financiële situatie blijft een voortdurende last voor 

bestuur en coördinatoren. Een vaste vergoeding  van overheid en/of bedrijfsleven voor 

bijvoorbeeld de vaste lasten zou een hele verlichting zijn.                                                                       

Door de acties die gevoerd zijn, hebben we het jaar in ieder geval positief kunnen afsluiten. 

Samenwerking met externen 

Binnen Sigrid’s Garden zijn we begonnen met het aanhalen van de banden met de 3 

gemeenteraden. Hoewel er door corona veel beperkingen waren, zijn er toch al verschillende 

gemeenteraadsleden in gegaan op onze uitnodiging om het inloophuis te bezoeken. Wij 

zullen hier zeker mee doorgaan.                                                                                                               

Er is een steeds intensiever contact met Ipso, vooral omdat dit ons meer mogelijkheden 

geeft voor scholing en bijscholing. Ook heeft Ipso betere mogelijkheden om bij KWF de stem 

van de inloophuizen stevig te laten horen. Er is intussen een Ipso community en er is een 

administratief systeem opgetuigd voor inloophuizen. Dat wordt nu ingevoerd bij Sigrid’s 

Garden. Ipso heeft ons het Sinze rapport ter beschikking gesteld dat duidelijk aan de hand 

van degelijk onderzoek laat zien wat de maatschappelijke en medische waarde is van een 

inloophuis. Het verstevigt onze positie naar instellingen en bedrijven.                                                       

Verder wordt er gewerkt aan het intensiveren van de contacten met thuiszorginstellingen en 

Treant. De contacten met de inloophuizen in het Noorden krijgen meer inhoud. Het 

Behouden Huis had aangegeven 2x per week zitting te willen, maar is door de corona crisis 

voorlopig telefonisch gaan werken, doch dat zal zeker weer herstellen. 

Toekomstvisie 

De coronacrisis is nog niet voorbij, doch we hopen dat dit mede door de intensieve 

vaccinatiecampagne snel beter wordt. Er zijn bij het team van Sigrid’s Garden plannen 

genoeg, maar er moet ook weer de mogelijkheid zijn ze uit te voeren. Onze droom, een 

eigen pand met tuin, parkeergelegenheid en een goede keuken blijft nog zeer levend. 

Uitbreiding van de openstelling van het inloophuis en uitbreiding van de activiteiten zal 

samen moeten gaan met uitbreiding van het aantal vrijwilligers. Dat is ook een duidelijk doel. 
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En natuurlijk ook de toename van het aantal gasten met als eerste doel het aantal gasten 

van voor corona. We gaan het zien.                                                                  

Ik bedank hier bij het hele team voor hun enorme inzet in dit moeilijke jaar. 

 

Gudule Visser                                                                                                                

Voorzitter Bestuur 

 

 


